
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 12. september 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1116
Kroghs Flaskegenbrug har været en vigtig arbejdsplads i Skævinge for 55
medarbejdere. I 2011 skar den daværende VK-regering i emballageafgiften
på bl.a. flasker, hvilket gjorde det dyrere at genbruge flasker – både til skade
for miljøet og for genbrugsvirksomheder som Kroghs Flaskegenbrug. I dag er
antallet af medarbejdere reduceret til 20 og yderligere fire er opsagt, og man
frygter at virksomheden snart må lukke helt. Der er flere flaskegenbrugsvirk-
somheder i den samme situation, og som kan blive nødt til at lukke. Hvad vil
ministeren gøre for at sikre, at der fortsat er økonomi i at fastholde og etablere
virksomheder inden for flaskegenbrug, der har været med til både at skabe
job og som er gode for miljøet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Christine
Antorini (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christine.Antorini@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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